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CONVOCATÒRIA ASSAMBLEA GENERAL ORDINÀRIA

Benvolgut soci, benvolguda sòcia, 

Segons acord de la Reunió de la Junta Directiva del 27 de març de 2023, es convoca a tots
els socis i a totes les sòcies del Reial Club Marítim de Barcelona a l'Assemblea General de
socis, amb caràcter ordinari, que se celebrarà al Saló Noble del Club el 27 d'abril de 2023, a
les 19.30h en primera convocatòria i a les 20.00 h en segona, amb el següent ordre del dia: 

1.     Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de l’Assemblea General Ordinària del 27
d'abril de 2022. 
2.     Memòria d’activitats 2022, liquidació del pressupost, balanç de l'exercici anterior,
rendició de comptes i aprovació si és procedent. 
3.     Ratificació dels membres de la Junta Directiva.
4.     Presentació i aprovació, si s’escau, del pressupost operatiu 2023. 
5.     Projectes i propostes de la Junta Directiva. Situació actual i perspectives de futur.
6.     Propostes escrites pels senyors/es socis/es i presentades de manera reglamentària. 
7.     Torn de paraules. 

Rebeu una salutació ben cordial, 

Miquel Delclòs i Saló 

President de la Junta Directiva del RCMB

Barcelona, 12 d'abril de 2023



ACTA DE L’ASSAMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE SOCIS DEL REIAL CLUB MARÍTIM DE
BARCELONA CELEBRADA EL DIA 27 D'ABRIL DE 2022

Prèvia, legal i degudament convocats tots els socis del Marítim, es reuneixen en el lloc i data
indicats a la convocatòria, per debatre els temes proposats en l’ordre del dia, essent l’ordre
definitiu el recollit a la present Acta. 

1.     Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de l’Assemblea General Ordinària del 16 de
juny de 2021. 
2.     Memòria d’activitats 2021, liquidació del pressupost, balanç de l'exercici anterior,
rendició de comptes i aprovació si és procedent. 
3.     Presentació i aprovació, si s’escau, del pressupost operatiu 2022. 
4.     Projectes i propostes de la Junta Directiva. Situació actual i perspectives de futur.
5.     Propostes escrites pels senyors/es socis/es i presentades de manera reglamentària. 
6.      Torn de paraules. 

La taula de l’Assemblea està composta pels següents membres de la Junta Directiva: Sr.
Miquel Delclòs (President), Sra Maria Antonia Pascual (Responsable de l’àrea econòmica),
Sr. Santiago Muniente (Secretari), Sr. Ismael Bartolomé (Comodor), Sr. Tina Jorgensen
(Vocal de Creuers), Sra: Maria Angels Gallisà (delegada responsable de rem), Sra Yolanda
Grosso (vocal responsable de la biblioteca), Sra Celia Pipó (Vocal responsable de l’àrea
social i síndic del soci).

A les 20.00 hores els assistents donen per vàlida la reunió.
El President obra la sessió en segona convocatòria donant les gràcies als socis per assistir,
passant a debatre els temes proposats i prenen els següents acords. 



ACORDS: Sr. Secretari: 
Dona la bona tarda i comenta l’ordre del dia. Complint amb les normatives, aquesta sessió
serà gravada. 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta de l’Assemblea General Ordinària del 2021. 
Seguint l’ordre del dia, es farà la lectura i aprovació de l’acta anterior.
Per unanimitat s’aprova no llegir l’acta de l’Assemblea General Ordinària de 2021
Per unanimitat s’aprova l’acta de l’Assemblea General Ordinària de 2021. 

2. Memòria d’activitats 2021 i previsions 2022, liquidació del pressupost, balanç de
l'exercici anterior, rendició de comptes i aprovació si és procedent. 

Passem al punt dos, el qual s’exposa la memòria d’activitats que s’han realitzat durant el
2021. Donem la paraula a la vocal de creuer. 

Vocal de creuer: 

Comenta que el 2021 es va poder realitzar totes les regates que tenien previst en el
calendari, després d’un període d’aturades arrel de la pandèmia. Fa un repàs de les diferents
regates que s’han realitzat.
Comenta que es va incorporar el Sailti, que ara també està incorporat a la web. També tenim
el programa per fer un seguiment de les regates. Explica que s’ha aconseguit augmentar els
metres quadrats i que això ha repercutit en un ingrés de 3.000 euros anuals. Al principi del
21, hi havia vuit vaixells abandonats; dels uqals s’han tret sis i estan treballant per treure els
altres dos. 
Els flotadors estaven trencats, i s’ha reparat i substituït, igual que les cadenes. És una feina
constant. 

Vocal de vela lleugera: 
-       Durant el 2021 el numero d’infants inscrits en vela lleugera ha augmentat, ja que és un
espai exterior. 
-       S’ha cobrat una assegurança important, respecte al temporal Gloria (es va perdre molt
material i amb aquest cobrament hem pogut renovar-lo) 
-       Hem renovat la vela de platí que ens atorga la federació de vela. 
En les activitats de vela lleugera vam tenir 80 infants socis inscrits durant tot l’any; 12
regatistes a l’equip de regates i 10 alumnes fent entrenaments, major de 80. 



Pel que fa a no socis, es van fer activitats per a escoles externes en el programa que es fa
conjuntament amb l’Ajuntament de Barcelona. En un dia vam collir a 70 nens de vela
lleugera. A través d’un institut (cesic) ens van enviar una vintena de joves que estudien cicle
mitjà i superior durant un dia també.

Pel que fa a regates, el 2021 s’ha vist afectada pel covid. Algunes s’han cancel·lat, altres
‘han celebrat amb restriccions, i ha estat una temporada molt dura en aquest aspecte. 
Les estades d’estiu es van organitzar fent dos grups; i hi havia un total de 350 nens i nenes.

Vocal de rem: 
La secció de rem va anar a gairebé totes les regates que va organitzar la Federació Catalana
de Rem, i la Federació Espanyola de Rem. 

Es destaca els campionats d’Espanya de llarga distància, l’open absolut, el campionat de
Catalunya amb moltíssima participació i bons resultats (un or, quatr plates, bronzes..) i altres
competicions que s’han celebrat i el Marítim hi ha participat amb bones actuacions. 
Destaca la participació de la nostra sòcia Pepi Benitez que va participar en els JJOO de
Tokio amb una carrera bonissa. 

A la secció del banc fixa, hem participat a regates de llagut mediterrani, com de batel, com
de llagut català. Com a club hem organitzar les tres regates que ja estaven consolidades:
Ciutat Trofeu internacional Ciutat de Barcelona (amb 141 remers), i regata Maremàgnum,
Open Costa de Rem de Mar. 

Vam fer un homenatge a la Pepi Benitzez, vam participar en la marató de tv3 per la salut
mental. ErgoFit per tots els socis. EL 2021 hem començat a reconvertir el nostre simulador
en un gimnàs, per alliberar el gimnàs gran, cosa que hem acabat el 2022. Vam fer projecte
de sau per fer entrenaments allà, i es va comprar una motora transportable. Vam organitzar
una lliga escolar indoor. S’ha participat amb set escoles amb l’ajuntament, cursos de tot
tipus perquè es pretén créixer en les dues maneres de fer el rem... 

Responsable de la biblioteca i accions culturals: 
-       Hem anat realitzant les xarrades del Marítim, on han vingut varis ponents interessants.
-       S’obra la possibilitat de que els socis i sòcies proposin llibres a presentar o ponents.
-       Col·laboració amb la Llibreria Nàutica i el Museu Marítim, perquè El Marítim segueixi
sent un lloc d’interès per la presentació dels llibres

 



-       Comencem la newsletter: notícies del mar. És una eina de comunicació per fer-vos
saber quines activitats es fan al Club. Us animo de nou a que ens proposeu temes que
poden ser d’interès. 
-       Les festes durant el 2021 s’ha fet la revetlla de Sant Joan, i la Nit del Soci. 
-       We can see: iniciativa que ens van proposar dos socis que té per objectiu apropar el
rem i la vela a les persones amb discapacitat visual. S’han fet sortides durant el 2021 i us
demanem participació quan es realitzin les convocatòries per sortir. 

Vocal responsable de l’àrea social: 
-       Vam fer una migració del sistema antic al núvol, un sistema més modern que permetés
el treball online el treball col·laboració. Vam aconseguir les llicències de forma gratuïta. 
-       També vam canviar el sistema de correus electrònics. 
-       Vam modernitzar la web, fent servir la nova imatge del Marítim. Hi haurà una segona
versió i caldrà anar actualitzar-la però s’han fet molts canvis com l’area del soci. 
-       Explicació del funcionament de l’àrea del soci. 
-       S’envia una enquesta per saber que pensa el soci en tots els àmbits del Club. 

Tresorera: 
S’explicarà el resultat del 2021: en el resultat del 2021 tenim 23.000 euros negatius, en front
dels 100 euros positius que s’havien pressupostat. Hem de dir que la tendència és positiva;
estem millorant respecte l’any anterior que el resultat havia estat encara pitjor. Degut als
efectes de la pandèmia que també s’han notat en el 2021. En qualsevol cas, és important
destacar que mantenim un cash flow positiu de 130.000 euros. 

Per analitzar el pressupost que hem trobat aquesta desviació, veiem que les despeses
excepcionals tenim un augment considerable per unes factures del 2020 i han arribat al
2021; la resta (els 10.000euros) estan molt disseminats en totes les partides del pressupost.
M’agradaria destacar que en la part de les seccions esportives tenim una desviació; i es va
donar perquè vam ser massa optimistes quan vam contar els ingressos, fonamentalment en
les estades d’estiu, i perquè la despesa ha estat poc ajustada a les activitats. 

Poso aquest exemple perquè això ens ha portat a dissenyar uns nous fulls de càlcul, en els
que fem un seguiment de totes les despeses esportives individuals i d’aquesta manera
podem controlar la despesa mensualment i posar mesures quan sigui necessari. 

Ara us explico les variacions en el balanç: a l’actiu no corrent, l’immobilitzat intangible baixa,
és normal per la disminució del valor de la concessió (cada any que ens acostem al final
l’immobilitzat intangible baixa), a l’inmobilitzat material també ha baixat degut a les
amortitzacions que ens fan dels bens que tenim, ja que aquest any hem sigut molt continguts
en les adquisicions. 



-      En l’actiu corrent, hem baixat els deutes del soci. S’han aconseguit finalitzar els tràmits
de les embarcacions abandonades. Aquests cobraments s’han donat per finiquitats. Hem
tirat de les provisions, que ja estaven preparades per aquestes partides; i hem disminuït
d’aquests 60.000 euros que teníem provisionals als 32.0000.

Pel que fa al patrimoni net, tenim reducció. De la mateixa manera que a l’actiu perquè el
termini de la concessió s’acosta i pels resultats negatius dels dos darrers exercicis. D’altra
banda, a l’actiu no corrent hem vist que el deute no corrent i corrent ha baixat. A llarg termini,
la pòlissa de crèdit estava més disposada a finals d’any però els leasings han disminuït; i els
de llarg termini s’han passat a curt termini. En el passiu corrent hi ha una disminució del
deute a curt termini; ja que s’han liquidiat dos préstecs que estaven per finalitzar. També la
polissa a curt està menys disposada. 

En el capítol de personal, és una quantitat inferior ja que a final d’any ja que l’únic que queda
per prorratejar eren les pagues extres. Els deutes amb hisenda i seguretat social son
normals, ja que es paguen a mes normal. 

Secretari: 
Hi ha alguna pregunta?
Sr Masriera: Si podeu parlar de les inversions, tant en la liquidació com en el pressupost. 
Tresorera: Les inversions han sigut poques. Es van comprar dues motores per Leasing,
imprescindibles per les estades d’estiu. Es va fer la renovació del simular per utilitzar-lo com
a gimnàs, es va comprar una motora inflable per la secció de rem i també es va fer el pla
director. 
Secretari: passem a aprovar la liquidació i el balanç del 2021. 
Queda aprovada. 
Ara passarem el tercer punt on es presentarà el pressupost operatiu del 2022. 

3. Presentació i aprovació, si s’escau, del pressupost operatiu 2022. 

Tresorera: 
La previsió del resultat del 2022 son aproximadament 1200 euros. En la part dels ingressos
tenim un augment important en les quotes i serveix per la pujada de l’IPC, i en alguns casos
com guixetes s’han augmentat els preus per adequar-los al mercat. Encara estan per sota
però no volíem fer un increment molt fort. Els ingressos per arrendament, que és el lloguer
de l’espai del restaurant, també puja per l’augment de l’IPC. 



 En les seccions esportives tenim un augment considerable en la secció de creuer, en la vela
lleugera per les setmanes de les estades d’estiu. En moltes activitats de vela lleugera s’han
aplicat alguns suplements i els resultats han estat molt millors. 

En la despesa, hem augmentat la partida de suministres ja que patim l’augment del preu de
l’energia. En manteniment i reparació fem una baixada perquè arrel del final de la pandèmia,
podrem disminuir lleugerament l’adquisició de la compra dels productes de neteja i
desinfecció que son molt cars. I el descents de les avaries de les motores, ja que l’any
passat es van fer actuacions molt importants. Esperem que aquest any no es produeixin
tantes avaries. La resta de partides no tenen canvis respecte l’any passat. 

En la partida de despeses excepcionals, he considerat un possible augment assalariat que
depèn del conveni de Ports el qual estem adscrits i encara està pendent d’aprovació. 
Pel que fa a les inversions, no tenim les actuacions tancades perquè estem pendents de a
finalització del pla director que ens ha d’indicar possibles inversions. 

Secretari: dubtes o preguntes? 

Sra: Lola Ansaldo: Veig que hi ha una desviació de 50.000 euros en les despeses de
personal previstes pel 2022.
Tresorera: L’any passat les despeses de nomines van ser inferiors perquè hi havia molts
ERTOS, i és únicament per això. Les despeses de nomnines estan pràcticament igual que
l’any passat. Tenim una incorporació però també tenim una baixa; i això queda equilibrat.
També s’ha fet un augment de pujada d’1,5% en tots els salaris, segons conveni. 

Sra Marta Porter: D’on surten els ingressos i les despes de les seccions esportives, de
forma general?
Tresorera: cada secció és diferent. En qualsevol cas, el dia que vulguis ho podem explicar
amb més detall. Els ingressos son per cursets tan de rem com de vela lleugera. També les
estades d’estiu. En les creuers els ingressos son les regates però que la despesa é el mateix
en dinars o barbacoa. Les despeses de rem i vela; son bàsicament despeses de personal. 

Sr Josep Avilés: Al restaurant de dalt estan fent obres. Com afecta aquest fet? 
Tresorera: el restaurant està pagant puntualment els arrendaments i s’està intentant negociar
algun augment però en el pressupost no està reflectit. 

Franscisco Paloc: En el pla de pressupost de l’any viennt, quines previsions hi ha per
actualitzar la flota de bots de rem olímpic? 
Tresorera: és una part de les inversions que no tenim encara tancada, ja que està en funció
del pla director.



Franscisco Paloc: pels remers grans només tenim un bot. Segurià igual la situació?
Tresorera: Estem estudiant les inversions del club. Hi ha prioritats per atendre, i s’estan
buscant patrocinis per poder adquirir nous bots però no puc certificar que tinguem previst
una inversió per comprar-ne. 

Benjamin Pleguezuelos: Vaig fer una consulta uns dies de quanta a quanta gent es pagava i
quina quantitat. M’interessaria saber aquesta pregunta amb precisió. 
Tresorera: Aquesta és una de les preguntes que ens ha arribat per mail i està prevista la seva
resposta al punt 5.

Secretari: 
Passem a l’aprovació del pressupost operatiu del 2022. 
Queda aprovat. 

4. Projectes i propostes de la Junta Directiva. Situació actual i perspectives de futur.

President:
 Hola a tothom. Estic molt content d’estar tots aquí i sense mascareta, ja que no ho vam
podeu fer els dos darrers anys. Celebro que la sala estigui plena. Moltes gràcies. 
President: La situació del club és molt fàcil: volem bots no, i no n’hi ha. Ho podem explicar
de moltes maneres; però entrem a la biblioteca i veiem una pared que s’hauria de pintar.
Acabam de presentar uns números que surten en negatiu. 

Venim uns números millors que els darrers anys; però hem de canviar aquesta situació. Hem
de fer coses; per tenir una millor biblioteca, un millors bots... 

Fins ara ha hagut Covid, i poques coses hem pogut fer. Però ara hem de començar a
despertar com a club. Això s’ha de traduir amb més socis, més ingressos, més accions i
canvis. I també és veritat que som un club que celebrem 120 anys de vida. I ho hem de
celebrar. També hem d’aconseguir celebrar-ne 150. I com hi hem d’arribar? Que hem de
treballar per arribar-hi? 

El primer és la concessió: és un tema que s’ha de portar discretament. Hem fet reunions a
diferents nivells. Una de les coses que estem fent és un pla director que es ajudi a decidir
com serà el Club. És molt difícil, ja que si preguntem a cadascun de vosaltres tots tenim una
idea diferents. Per això ha des er un projecte que encaixi tothom, que ens il·lusioni a tots . 
Vam buscar un bon proveïdor, i vam començar a treballar en el pla director. Actualment no
està acabat. Estem fent uns projectes poc a poc i bé. Hi estem treballant internament, la
majoria de la Junta ja l’ha vist i l’ha analitzat. 



Ens ha caigut un regal del cel: la Copa Amèrica. I la fan a Barcelona, concretament al
Marítim. Aquí al Moll de la Fusta tindrem el village. I on hi ha l’Imax tindrem els
neozelandesos. Hi ha el Cinesa, faran una altra base per més internacionals... És a dir,
nosaltres estem al vell mig de la Copa Amèrica i això és una gran oportunitat. Per tant, el
RCMB ha d’estar maco. No pot ser que seguim amb aquesta façana.

En aquest moment volem la renovació de la concessió i el Port necessita que de forma
urgent fem inversions. Per tant, farem una reunió amb el Port per treballar quin ha de ser el
full de ruta perquè per la Copa Amèrica el Marítim estigui bonic. El qual ens hauria de facilitar
la renovació de la concessió. Hi ha un factor de temps i de pressa molt important. 
Vam aturar el pla director. A partir d’aquestes reunions que farem amb el Port, decidirem
unes inversions necessàries i llavors haurem de definir un pla concret que ens porti a estar
macos per la Copa Amèrica i per la concessió. 

Necessitem millorar moltes coses. Per exemple, el club ha estat sempre infrafinançat.
Sempre hem tingut una política d’estalviar fins l’última pesseta. Potser per això no hem
crescut com hauríem d’haver crescut. Hem de racionalitzar els ingressos. Estem en un lloc
emblemàtic; això és una gran sort i una obligació. Tenim metres quadrats que els hi hauria de
treure rendiment pel lloc on estem; ja que fem de magatzem de trastos vells. 
Necessitem augmentar els ingressos del club, per tant racionalitzar-los i aconseguir nous
socis. El pla director ens ajudarà en aquesta línia. I hem de seguir treballant per la concessió,
que passa per la Copa Amèrica i tot el que comporta

Gerent: 
Hola, agraeixo a la Junta Directiva la confiança. Vaig acceptar el repte del Marítim, i la
concessió és un tema cabdal i el que hem de treballar des de totes les accions. Les feines
que fem des del club han d’estar alineades amb el pla estratègic del Port Vell: hem de
treballar temes de medi ambient (som empresa del tercer sector, per tant hem de cuidar i
respectar el medi ambient). 

El tema de l’aigua és fonamental, hem de sumar-nos a totes les iniciatives. En aquest sentit,
seguim amb el tema de la recollida de plàstics; però vam pensar en com investigar i anar més
enllà per entrar a l’economia blava i com podem ajudar perquè aquests plàstics siguin peces
noves. Amb l’ajuda d’una startap, es farà peces pel sector nàutic de plàstic reciclat. Aquesta
startap farà totes les proves des de el nostre club. Per tant ens sumarem a l’economia blava. 
L’altra iniciativa és que ens hem sumat al pavelló blau, que te l’essència de la Barcelona
Olímpica i vol impulsar l’esport de mar de tota la ciutat.



En la línia que comentava la vocal social, de la renovació dels softwares, hem fet la
sol·licitació del kit digital  en el pla del programa accelera PIME. Hem sol·licitat la subvenció
màxima (12.000 euros) per donar-nos a conèixer a través d’un Socia Media Plan, aconseguir
patrocinis, millorant la nostra imatge i el branding. També necessitem vendre més: amarres,
serveis (team buildings, per exemple). Els socis necessiten tenir una informació més clara i
senzilla del Maritim. Hem pensat canviar softwares per facilitar aquests temes. 

El Port Vell té com a objectiu obrir-se a la ciutat a través de la promoció de l’esport i la
promoció de la cultura. En aquest sentit hem d’agrair a alguns socis que han fet algunes
propostes: El Lucian i Angel ens van proposar portar musica d’arreu del mon un cos al mes
al Marítim, per tal d’obrir-nos culturalment a la ciutat.

Comodor: 

Us comentem els projectes que s’estan treballant: 
Rem: hi ha tota una col·lecció de projectes relacionats a portar el rem a joves per trobar
talent a casals, colònies, escoles... Volem tenir una cantera i un futur. 
-       Travessa de rem de mar, un esport que serà olímpic. El Club vol tenir aquest esport. 
-       Competicions entre universitats: Hem d’aconseguir que els universitaris vinguin aquí el
club, per tant fomentar la competició universitària. 
-       Estem buscant opcions per tenir més quilometres per rema: al pantà de Sau o altres
llocs. 
-       Novetats de regates del Marítim: Llagut català al Marítim i nous plantejaments al Trofeu
Internacional Ciutat de Barcelona. 
Creuer: millorar el programa de creuers per tenir més qualitat esportiva. A part: 
-       Veles per l’Alzheimer: estem col·laborant amb aquesta associació. Hi ha una projecció
molt potent per la regata de la Mercè. 
-       Volta al món de White Shadow.
-       Estem treballant en tenir una escola nàutica i poder fer titulacions i formacions
nàutiques al Club 
-       Novetat: canviem el pas i les lligues socials comencen al setembre. El final de
temporada serà el dia del soci. 
Vela: L’escola està donant resultats. Fins ara només era de nens, però ara ja tenim un equip
de regates que comencen a competir fora del Club. 
-       We can see: estem treballant una escola de navegació d’invidents. Estem buscant que
sigui viable dins del Club. 
-       Agraïm a les iniciatives de socis del Club .La JD està molt contenta d’aquestes
propostes i us agraïm profundament. 



Secretari: 
Volíem proposar anomenar com a soci numerari honorífic a dues persones: el Paco
Fernàndez i el Carlos Barboza (Guacho). 
Votació per fer soci numerari honorífic Paco Fernandez: queda aprovat
Votació per fer soci numerari honorífic Carlos Barboza: queda aprovat

5. Propostes escrites presentades de manera reglamentària.

Secretari: 
No hi ha hagut cap entrada, però s’han fet presentacions que les exposarem en el punt
numero 6, que és el torn de paraules. 

Carta de Santiago Perez: No té constància que s’hagi fet cap comunicació per part de la
Junta sobre el pla director. Li agradaria conèixer quin és l’estat d’aquest pla.
President: El pla director és important que surti ben fet. El primer va ser buscant proveïdor,
però eren molt cars. Hem estat negociant. Finalment eren uns 15.000, però els terminis son
més llargs. Amb la Copa Amèrica ens ha tirat tot al terra del que portàvem fet. Els propers
passos seran reunir-nos amb el Port i definir un full de ruta. En funció d’aquest, es
replantejarà el pla director. 

Carta sobre el contramestre: Com podem solucionar el problema del contramestre (no en
tenim, i n’hi ha un en funcions)
Secretari: El Paco té una baixa definitiva i hem de substituir les seves funcions. El Paco era
molt especial i multi funcions. Es recorda al Paco i les seves tasques. És pràcticament
impossible trobar una persona que reuneixi els requisits del Paco i hem dividit les funcions
que ell feia: la part de contramestre l’està exercint el Pep (era el segon contramestre). Els
temes de programació ho estem treballant perquè sigui una tasca pròpiament d’oficina. Per
la part de regates, hem contractat la Seny, perquè sigui directora de creuers. 

Carta del Benjamin Pleguezuelos: quins han estat els pagaments a persones fora de les
nomines oficials, sòcies o no sòcies. I quins son quantitativament els sous del personal del
club. 
Secretari: Tots els pagaments han sigut amb persones amb nomina o factures per serveis. Et
podem donar un llistat amb les despeses de personal, però per una qüestió de protecció de
dades, no podem dir que cobra cada persona. A la partida de la suma salarial trobaràs
aquesta xifra. 

Carta de la Lola Ansaldo: vol saber quants socis teníem a finals de 2020 i a finals de 2021. 
Secretari: A finals de 2020 teniem 610 socis, a finals de 2021 teniem 641 socis. Vam acabar
amb 31 socis més. 



Carta de la Lola Ansaldo: vol saber quants socis teníem a finals de 2020 i a finals de 2021. 
Secretari: A finals de 2020 teniem 610 socis, a finals de 2021 teniem 641 socis. Vam acabar
amb 31 socis més. 

6. Torn de paraules. 

Marta Bosch: Aquest pla director perquè no es pot fer des de la mateixa Junta? 
President: es va plantejar, però caldria que un grup de persones de la Junta o Socis sense
cap mena de remuneració facin realment aquesta tasca. Ho vam preguntar i ens ho vam
preguntar internament, però vam arribar a la conclusió que no podem perquè no tenim
aquesta disponibilitat horària. Tota la gent de la Junta hi està dedicant moltes hores en
diferents accions. Un pla director implica una feina molt important, i per fer-la cal contractar a
gent capacitada i amb experiència; per això hem subcontractat aquesta feina. 

Silvia Oliva: Quin és el pla esportiu dels veterans? 
Vocal de Rem: hem parlat dels joves perquè és molt important que tinguem una base i tenim
una mancança de gent jove. Evidentment que volem també que els veterans facin esport i
mirem de fer un pla esportiu pels veterans; però ja està encaminat. El que és imprescindible
és que la base pugi. No us heu d’amoïnar de cara als veterans, perquè seguim fent
programes. Tenim entrenadors que us envien rutines, i hem d’anar creixent en aquesta línia.
 
Miquel Roure: Heu dit que hi ha dues barques abandonades. Volia saber si una d’elles és la
que hi ha una a l’últim pantalà d’un soci que venia a pescar i hi ha brossa. Quina solució
prevista hi ha? 
Comodor: Hi estem treballant. El soci és molt gran i no ens contesta. Està regularitzada en
quan a pagaments, pel que és més difícil. Sembla que ja hi ha un possible comprador, una
oferta i estem realitzant un conjunt d’accions perquè surti del Club. 

Soci: Hem de plantejar entre tots com renovarem la concessió, perquè ara els números
surten. 
President: gràcies per la teva aportació. Primer hem de saber quan ens costarà la inversió
per la concessió. És un repte. 

Lola Ansaldo: quina data tenim del pla director? Qui el fa i quan val
President: actualment no estem en condicions de posar una data i menys depenent e
l’autoritat portuària. L’està fent Borja Font (empresa Font Rullan,S.L) i el pressupost és
15.000 euros aproximadament.



Toni Masriera: us demano que no es publiqui a una assemblea extraordinària, sinó amb un
consens previ. 
President: Ho tindrem en compte, efectivament. 

Sòcia Marta : Quan canviarà la concessió del bar?
Secretari: han passat molts operadors per aquí. El penúltim ens va deixar plantats un mes
d’agost d’un dia per l’altre. Vam trobar aquests operadors, que ens donen servei. Te
mancances però te ganes de col·laborar i s’estan fent millores. Trobar algú que agafi aquest
servei és molt complicat perquè hi ha dies que no hi ha ningú, com un altre dia poden haver
200 persones al bar. De moment treballem amb aquest operador per corregir les deficiències
i seguir millorant. 

Soci: que s’està fent de manteniment? 
President: canviat de la caldera de 47 quilovats per problemes d’aigua calenta, el motor nou
de la cantina... s’han prioritzat les actuacions de seguretat, com a la torre; que hem reparat
les façanes. S’està negociant amb el grup Tragaluz i els hi estem fent fer coses necessàries
pel club i hem pogut estalviar-nos diners.  
















